
  

 
 
 

 
Trondheim, 12. september 2024 

Til: 
Styret i NBBF Region Midt + daglig leder 

Protokoll fra styremøte nr. 2024-06 

Det innkalles med dette til styremøte som følger: 

Tid: Torsdag 12. september 2024 klokken 1830  

Sted: Digitalt på TEAMS 

Til stede: Sverre Uijting (SU), Greg Knudson (GK), Kirsti Lien (KL), Elise Grytbak (EG), Katrine Brown (KB), Bård 
Rannem (BR) og Viola Györgyi (VGY).  

Gjester: - 

Forfall: Annlinn Chen Svarverud (ACS) 

Referent: Viola Györgyi   

 

 

Saksliste: 

1) Godkjennelse av saksliste 

2) Saker til eventuelt 

3) Godkjennelse av protokoll fra styremøte nr. 2024-05 

4) Styrevedtak i perioden 

5) Administrative avgjørelser i perioden (orientering) 

6) Daglig Leder drift (orientering) 

7) Økonomi (orientering/vedtak) 

a) Regnskap 2. kvartal 2024 (orientering) 

b) Seriekontigenter sesongen 2024/2025 (vedtak) 

c) Honorar- og bøte-reglement sesongen 2024/2025 (vedtak) 

8) Handlingsplan (orientering) 

9) Årsplan 2024/2025 (orientering) 

10) Serieavvikling 2024/2025 (orientering) 

11) Eventuelt 



  

Sak 1 – Godkjennelse av saksliste (vedtak) 

Sakslisten ble godkjent. 

 

Sak 2 – Saker til eventuelt  

2 saker er meldt inn til eventuelt 

 

Sak 3 – Godkjennelse av protokoll styremøte 2024-05 (vedtak) 

Protokoll fra styremøte 2024-05 ble godkjent. 

 

Sak 4 - Styrevedtak i perioden (vedtak) 

Styret har pr epost godkjent dispensasjon på alder for 2 spillere som er 2 år over-

årige hos Verdal U17. Styret har også godkjent at Verdal U17 kan spille med 4 

spillere med dispensasjon på alder pr kamp. 

 

Dispensasjonen kan trekkes tilbake om det oppleves at dette blir misbrukt. 

 

 

 

Sak 5 - Administrative avgjørelser i perioden (orientering) 

Administrasjonen har gitt dispensasjon til 2 spillere som er 1 år over-årige til å spille 

for Verdal U13 ut i fra tidligere presedens. 

 

Styret tar orientering til etterretning. 

 

 
  



  

 
 
 

Sak 6 - Daglig Leder drift (orientering) 

Det ble arrangert EasyBasket-trenerkurs i Trondheim 24.-25. august. 8 var påmeldt 

og 8 deltok på kurset (3 fra Melhus, 2 fra Singsaker, 1 fra Ranheim, 1 fra Sverresborg 

Hoops og 1 fra Sørsia Lions). 

Instruktør: Thor-Inge Øvermo. 

 

Det ble arrangert aspirantdommerkurs i Trondheim 31. august – 1. september. 9 var 

påmeldt og 8 deltok på kurset (4 fra Sverresborg Hoops, 2 fra Sørsia, 1 fra Midtbyen 

og 1 fra Ranheim). 

Instruktør: Alex Reiertsen.  

 

Det ble arrangert aspirantdommerkurs i Ålesund 12.-15. september. 5 var påmeldt og 

3 deltok på kurset (1 fra Kristiansund, 1 fra Stranda og 1 fra Ålesund Sharks). 

Instruktør: Josefine Haugom. 

 

Frode Ramberg er ansatt i en 30% prosjektstilling som «Trenerutvikler» for perioden 

01.09.24-30.06.25. Frode skal bruke de neste ukene til å planlegge arbeidet 

fremover. Tanken er at han skal kontakte alle klubber den nærmeste tiden. I løpet av 

sesongen så skal han ha ansvar for DLT, Trener1-kurs og EB-trenerkurs i Region 

Midt. 

 

 

Styret tar orientering til etterretning. 

 

 

Sak 7 – Økonomi (orientering/vedtak)  

 

a) Regnskap 2. kvartal 2024 (orientering) 

 

Styret tar orientering til etterretning. 

 

 

b) Seriekontigenter sesongen 2024/2025 (vedtak) 

 

 

Styret vedtar at seriekontigenter vil være det samme som forrige sesong. 

 
 

c) Honorar- og bøte-reglement sesongen 2024/2025 (vedtak) 
 

 

Styret vedtar honorar- og bøte-reglement med en endring på instruktør-honorar som 

økes til 500 kroner på linje med NIF sine honorar. 
 

 

 



  

Sak 8 – Handlingsplan (orientering) 

Det har ikke vært nytt HAL-møte siden forrige styremøte. Neste HAL-møte er 

18.10.24. 

 

Styret tar orientering til etterretning. 

 
 

Sak 9 – Årsplan 2024/2025 (orientering) 

Det arrangeres regionsdommerkurs i Trondheim 11.-15. september. Instruktør: 

Josefine Haugom, Alex Reiertsen og Viola Györgyi. 

 

EasyBasket-trenerkurs nord i Trøndelag og Trener1-kurs vil vi komme tilbake til når 

Frode har kommet i gang med planlegging av dette. 

 

Det blir satt opp kamplederkurs i forbindelse med EasyBasket-arrangement første 

helg i november. Instruktør: Morten Larsen 
 
 

Styret tar orientering til etterretning. 

 

 

Sak 10 – Serieavvikling (orientering) 

Orientering om seriespill sesongen 2024/2025 (orientering) 

 

Det skal spilles ca 800 kamper sesongen 2024/2025 (ikke helt avklart tall da RSB-

serien mangler noen påmeldinger fortsatt). Det er en økning fra 2023/2024-sesongen 

hvor det ble spilt 638 kamper.  

 

For sesongen 2024/2025 så er ikke vinterferiene i Trøndelag og i Møre&Romsdal 

samme helg (pga ski-VM). Dette gjør serieoppsettet litt mer utfordrende. 

 

Singsaker og Utleira ønsket samarbeid om lag i U16 og U17 og Ranheim og 

Singsaker ønsket samarbeid om lag i U19. De søkte om parallell spilletillatelse til 

dette, men fikk avslag på søknaden. Singsaker har trukket sine lag i U16 og U19 og 

Utleira har trukket sitt U17-lag. Disse 3 lagene trekkes kostnadsfritt, da de var 

avhengige av å få godkjent søknad om parallell spilletillatelse for spill i disse seriene. 

 

Serieoppsett for kamper de 4 første helger er sendt ut, og seriestart er fredag 

20.09.24. Det jobbes videre med å sette de resterende kampene. 

 

Administrasjonen ser at det kan bli utfordringer med dommeroppsett siden det er så 

stor økning i antall kamper, uten at det er like stor økning i antall dommere.  

 



  

 
 
 

Administrasjonen anbefaler at regionen fortsetter med dommernominasjoner som 

tidligere. 

 

 
 

Styret tar orientering til etterretning.  

  



  

Sak 11 – Eventuelt 

 

• "Flere jenter på  bånen" årrångement i Oslo 24.08.24 – Kåtrine 
 

Katrine oppsummerte samlingen «Flere jenter på banen» som ble holdt i Oslo lørdag 

24.08.24 hvor hun deltok på vegne av styret i Region Midt.  

 

Alle ideene og tilbakemeldingene oppsummert etter kategori. 

https://docs.google.com/spreadsheets/u/0/d/1ine7Gp_hCVKZwX4cxfAUcwqbdVy4k2

J2g71u8tP9AGE/htmlview?pli=1&mibextid=xfxF2i#gid=0&fvid=1840108414 

 

Styret fortsetter diskusjonen på neste styremøte. 
 
 
 

• Rekruttering åv spillere i klubb – Greg  
 

Greg uttrykker en bekymring om en kultur-utvikling i Region Midt hvor vi ser at flere 

spillere fra forskjellige klubber melder overgang til en annen klubb i samme 

årsklasse. Som resultat mister breddeklubber lag i årsklasser, og spillere som er 

igjen har ikke tilbud i egen årsklasse. Det er ukjent for styret for hvorfor spillerne 

samles i en klubb, i stedet for å spille for klubben i sitt eget nærområde. 

 

Greg ønsker at NBBF Region Midt tar dette på største alvor, og ønsker å se på tiltak 

slik at dette ikke blir en «ny normal».  

 

Dette ønsker styret å ta opp på neste klubbmøte. 
 
 
 
 
 
 

Styremøtet ble hevet klokken 19:30 – før styret gjennomførte kurset «Styrearbeid i 

praksis» med Fredrik Hannestad og Ragnhild Riis. 
 

https://docs.google.com/spreadsheets/u/0/d/1ine7Gp_hCVKZwX4cxfAUcwqbdVy4k2J2g71u8tP9AGE/htmlview?pli=1&mibextid=xfxF2i#gid=0&fvid=1840108414
https://docs.google.com/spreadsheets/u/0/d/1ine7Gp_hCVKZwX4cxfAUcwqbdVy4k2J2g71u8tP9AGE/htmlview?pli=1&mibextid=xfxF2i#gid=0&fvid=1840108414

